

Referat fra møte i Østre Halsen menighetsråd (4-24)

Tirsdag 9.april kl. 10.00 i Østre Halsen kirke

Til stede: Elisabeth I Hokstad, Ove-Jørgen Moen, Turid Løsnæs, Sølvi H. Larsen, Steinar Abrahamsen, Thor Andreas Anvik, Grethe E. Kristiansen, Øystein Evensen (sak 26-29)

Stig Aarøe Arnesen deltok fra kirkevergen på sak 29.

Møtet ble innledet med noen refleksjoner rundt påsken som en stor høytid, men også en periode der mange føler ekstra på ensomhet. Det var mange tanker om både personlige bidrag til å avhjelpe dette og hvordan vi kan bidra i fellesskap. Våre to gudstjenester hadde kaffe/frokost i tilknytning til seg, og dette ble satt pris på av de som deltok.

Sak 26/24 Godkjenning av innkalling og saksliste

Innkallingen ble godkjent. Det var flere saker under eventuelt som ble lagt til sakslista.

Sak 27/24 Referat fra MR-møte 12.mars

Referatet fra forrige møte ble godkjent.

Sak 28/24 Andre referater og orienteringer

- Staben har hatt møte 3.april. Øystein refererte kort.
- Fellesrådet har neste møte 18.april, med befaring. Turid har også deltatt på møte mellom kirkevergen, representanter fra fellesrådet og kirkeminister Kjersti Toppe. Dette var i Tjølling kirke og handlet primært om kirkebevaringsfond og tildeling til gamle kirkebygg. Nedskjæringer i kommuneøkonomien gjør det vanskeligere å få ut statlige midler
- Utvalgsmøter: Musikkutvalget har planlagt Kulturkveld under bispevisitaset.
- Gudstjenester har vært litt bedre besøkt den siste tida, etter en lang og kald vinter

Sak 29/24 Oppfølging av investeringer diskutert i forrige møte

- Monitor til bruk for koret er bestilt. Den «går på» batteri og kan tas med ut og kobles til mikrofon uten behov for ledninger.
- Teppe i kirkerommet krever både investeringer og søknader. Det er kjøpt inn et lite flyttbart teppe til å ha under flygelet for å teste om det hjelper på lyden
- Lys og lyskastere i kirkerommet har vært et tema lenge. Vi hadde en befaring sammen med Stig Aa. Arnesen, som forklarte hva vi har i dag og hvilke muligheter som anbefales. **Vedtak:** Vi bevilger en ramme på kr 50-60 000,- til nye lyskastere med led-lys, montering og styring. Lysekronen over flygelet fjernes og vurderes satt opp i menighetssalen.
- Lekekroken er ryddet og vasket. Sølvi lager et forslag til innredning og innhenter priser.

Sak 30/24 Framdrift «samla plan for menigheten»

I januar startet vi en diskusjon om planarbeid, og flere fra menighetsrådet var på kurs i Kirka Vår, der planene skal legges inn. Første punkt er å konkretisere en framdriftsplan. Det neste punktet er en beskrivelse av menighetens plass i lokalsamfunnet. I dette møtet oppsummerte vi arbeidet som er gjort i utvalgene siden januar.

Alle utvalgene oppfordres til å lage planer for høsten ferdige innen midten av juni slik at vi kan få datoer på arrangementer inn i menighetsbladet. Enkeltplanene danner grunnlaget for den overordnede planen.

Vi brukte også noe tid på å diskutere «menighet og lokalsamfunn». Vi har flere lokaler i underetasjen som er lite brukt. Det er en utfordring for menigheten at vi har mange godt drevne lag og foreninger i nærområdet å «konkurrere med». Vi har mange flinke frivillige, men tilnærmet ingen som har kirkens aktiviteter som hovedaktivitet. Vi holder til i et lokalsamfunn med mange flotte folk, men kontakten mellom kirka og menneskene er svak. De to breddeaktivitetene som virkelig når ut er Barnetrimmen og konfirmantarbeidet.

Til årsmøtet i menigheten presenteres planarbeidet, og vi ber om innspill på vår rolle i lokalsamfunnet.

Sak 31/24 Videre planlegging av arrangementer

- Årsmøte i menigheten går som planlagt 14.april
- Arrangementer under Bispevisitaset er ferdig planlagt og bemannet
- Dugnad ute 17.april. Steinar ordner med vafler, saft og kaffe. Sølvi deltar ute. Elisabeth kommer med traktor så snart det fylkeskommunale møtet er ferdig.
- Konfirmasjonsgudstjenestene. En fra menighetsrådet deltar med å dele ut roser til konfirmantene. Elisabeth, Turid og Sølvi tar en gudstjeneste hver.
- Gullkonfirmanter 16.juni, deltagelse avklares når datoen nærmer seg
- Medarbeiderfest i starten av november. Even Sundby har bekreftet at han kan stille som innleder. Dato avtales med ham over sommeren.

Sak 32/24 Eventuelt

- Infomøte om Grønn Menighet 2.mai. Ble informert om, hvis noen ønsker å delta kan informasjon videresendes
- Utleie av lokaler til dåp/konfirmasjon til aktive i menigheten avtales med kirkekontoret. Dette faktureres ikke så lenge vask og opprydding fungerer, og ingen ansatte trenger å bidra
- Innkjøp av kjeks og kaker til kirkekaffen følges opp av Sølvi for resten av denne sesongen. Steinar sjekker at det som eventuelt ligger i fryser blir brukt opp.
- Det må gjøres rundvask av kjøkkenet. Menighetsrådet betaler for innleid hjelp til å gjøre denne jobben grundig.